
Referat fra bestyrelsesmøde i BB. Afd. 607 d. 12/10-2022 

Deltager: Jacob, Sune, Annette, Beimar, Suheyla, Inger, Heini og Henriette 

Afbud: Yildiz, Naida og Gülseren. 

1. Dirigent Annette og referent Henriette 

2. Referat fra sidst vil blive godkendt ved næste møde da det ikke var lavet 

3. Nyt fra driften: Der er indrettet et kontor til HP4 i den gammel lægepraksis i 

HP 7-3-4 som skal bruges til mockup. Vaskeriet har fået en router. Der bliver 

spurgt om man kunne lave det så man kan fravælge sæbe på vaskemaskinerne, 

dette vil driften undersøge. Nu skal vaskemaskiner kunne bruges fra kl. 5. 

Firma så har lave legepladsen kommer og lave det som er gået i stykker. I 

driften arbejders der på at energi optimerer. 

4. Nyt fra gårdrådet: Gårdrådet vil gerne havde flytte sandkasse tætter over på 

småbørns legepladsen. Julehygge ved tænding af juletræ?  

5. Nyt fra diverse udvalg: Annette har været i Holland med HP4, der vil komme 

et ekstraordinær afd. Møde om HP4. 

6. Nyt fra formand: Der er strategi møde lørdag d. 5/11-2022 fra kl. 9-18 i strands 

forsamlingshus. Annette skal til Lejerbos bestyrelsesseminar i Århus i nov. Og 

til styrings dialog på Brøndby rådhus i nov. Annette vil tage spørgsmålet om 

bump på vejen mellem de to hallingparker med til mødet. Der er bestilt 2 

juletræer til afd. Som vil blive tændt ca. den 1 søndag i advent og vil blive 

taget ned igen efter d. 6 jan. Juletræerne vil være tændt i aften og natte timerne.  

7. Parkering: Der er stadig intet nyt om p-pladserne på nordsiden vi afventer 

stadig svar fra kommunen og driften. Der har nu været infomøder i alle BB’s 

afd. om ladestandere og der skal laves mockup i kirkebjerg.  

8. Nyt møde: 9 november 2022 kl. 17 


